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14 föreningsmedlemmar närvarade mötet. 

 

1. Val av ordförande för stämman. 

Lars Karlsson valdes. 

 

2. Val av sekreterare för stämman. 

Mikael Jönsson valdes. 

 

3. Fastställande av röstlängd. 

Görs om behov uppstår. 

 

4. Val av protokolljusterare. 

Margaretha Bernström valdes. 

 

5. Fråga om stämman blivit utlyst i stadgeenlig ordning. 

Blev med Ja besvarad. 

 

6. Styrelsens årsredovisningshandlingar jämte revisorers berättelse. 

Genomlästes och godkändes av stämman. 

 

7. Beslut om fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut i anledning av årets vinst 

och förlust. 

Stämman godkände denna och beslutade att förlust förs till kommande verksamhetsår. 

 

8. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter. 

Beviljades av stämman. 

 

9. Fråga om arvode till styrelseledamöter och revisorer. 

Stämman beslutade att inget arvode utgår. 

 

10. Budget. 

Beviljades av stämman. Aktiviteter där kostnad uppstår betalas av deltagarna. 

 

11. Årsavgift. 

Ingen årsavgift tas ut för 2023. 

För 2024 gäller 150:- per medlem. 

 

12. Fastställande av antalet styrelseledamöter (och eventuella suppleanter). 

Stämman valde att behålla fyra ledamöter. 

 

13. Val av styrelseledamöter. 

Lennart Rosdahl och Fredrik Andersson omvaldes. 

 

14. Val av revisor och revisorssuppleant. 

Lars-Arne Rosdahl omvaldes. 

Miriam Gustavsson valdes som ersättare för Jan-Olof Löfdahl som flyttat från Viby. 

 

15. Eventuella ärenden som medlem skriftligen anmält till styrelsen. 

Inga inkomna skrivelser. 
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16. Övriga frågor 

Frågan om fiber till byn togs upp. Styrelsen (Lars K) författar en skrivelse till kommunen 

angående fibernätet. 

Lars tittar på program/ aktiviteter för hösten. 

Till protokollet ska även noteras att det var Arthur Johansson som tillverkat byns mötesklubba. 

Det var Georg Persson som gav honom uppdraget och den är tillverkad av päronträ.  

 

17. Mötets avslutande. 

Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 

 

 

 

Sekreterare  Protokolljusterare 

 

      

Mikael Jönsson  Margaretha Bernström  

 


